

13-9-2019

Grantham Scholarships Fund - Grantham Maintenance Grants 2019/20 **葛量洪生活津貼 2019/20**

The Grantham Maintenance Grants, a scheme under the Grantham Scholarships Fund, aim to provide assistance to students who are in financial needs as assessed under a means test, in the form of maintenance grants. The student must be a Hong Kong resident who is not in receipt of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) in his / her own name or as a member under the applicant's family. However, the holder of the Grantham Maintenance Grants may receive other forms of financial assistance provided that the aggregate amount of financial assistance received is not excessive.

葛量洪生活津貼為葛量洪獎學基金下的其中一個項目，目的是為經濟有困難的學生提供生活津貼。學生必須是香港居民及沒有以個人名義或作為家庭成員的情況下領取綜合社會保障援助(綜援)。但已獲發給此項生活津貼的學生，仍可領取其他形式的經濟援助，惟金額的總數不得過多。

For details, please visit: <https://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/en/other/grantsloans/grantham/9.1.10.htm>

詳情請參閱：<https://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/tc/other/grantsloans/grantham/9.1.10.htm>

Application Procedure

申請程序

The Grantham Maintenance Grants are now open for application. The Application Form can be downloaded from the Student Finance Office's website.

(https://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/sql/GMG_Application_Form_E.pdf)

葛量洪生活津貼現正接受申請，申請書可在學生資助處網頁下載。

(https://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/sql/GMG_Application_Form_C.pdf)

Please submit the application form together with the supporting documents to Mr Wong Lik Hang.

請將申請表格連同相關證明文件交回黃力恆老師。

Deadline for document submission and application to school: 18-9-2019 (Wednesday)

提交申請表格及有關文件給學校的截止日期: 18-9-2019 (星期三)